
Best even terug naar de essentie

De kloof tussen de politiek en de burger. 
U hoort het te vaak. De burger vindt dat 
politici teveel bezig zijn met zichzelf, eerder 
dan met datgeen waarvoor de burger hen 
verkozen heeft. Scoren op sociale media lijkt 
belangrijker dan beleid voeren ten dienste van 
de burger. En soms kan men de burger, ook 
in onze gemeente, geen ongelijk geven. 
Die burger is echt niet geïnteresseerd wie, 
wanneer of hoe iemand zijn ontbijt neemt. 

Diezelfde burger wil wel kunnen rekenen op 
een snelle en klantvriendelijke dienstverle-
ning, zonder voor de eerste de beste vraag 
meermaals te moeten aankloppen. Die burger 
wil dat kinderen veilig naar school of naar de 
sportclub fi etsen, en niet bang zijn om ook ’s 
avonds ongestoord door onze onderverlichte 
centra te trekken. Die burger wil dat een 
omgevingsvergunning op een correcte wijze, 
met kennis van zaken, afgehandeld wordt. 
Die burger wil ook dat een klacht of bezwaar 
met de nodige ernst behandeld wordt. Die 
burger wil erop rekenen dat wanneer hij naar 
de bankautomaat gaat die met tromgeroffel 
in de media gezet werd, ook met centen naar 
huis of naar de winkel kan.

Op dit moment staan ook in Wevelgem, 
Moorsele en Gullegem, teveel burgers, 
verenigingen, ondernemers, buurten, alleen-
staande ouders en gepensioneerden aan de 
klaagmuur.

Wellicht zouden politici, zeker in de aanloop 
van het verkiezingsjaar 2024, zich toch best 
eens bezinnen over de vraag hoe dat eigenlijk 
zover is kunnen komen, eerder dan alleen 
bezig te zijn met een volgende fotoshoot.

Moorsele terecht weer in beeld
N-VA Wevelgem wees al op de bijzondere erfgoedwaarde van onze 
deelgemeente Moorsele. Dat ontging Vlaams minister van Erfgoed 
Matthias Diependaele niet.

Ondersteuning voor onderhoud
De minister kent een erfgoedpremie van maar liefst 150.000 euro toe voor onder-
houdswerken aan de gevels van de Parochiekerk Sint-Martinus en Sint-Christoffel. 
Dankzij die premie kan de Kerkfabriek Sint-Martinus & Sint-Christoffel als eige-
naar van de kerk dat historisch erfgoed onderhouden.

Een uitzonderlijk gebouw
De eerste kerk in het centrum van Moorsele dateert reeds uit 1165, maar werd in 
1578 door de Calvinisten in brand gestoken. De herstelde kerk werd pas in 1626 
ingewijd. Het is als driebeukige bakstenen hallenkerk een uitzonderlijk gebouw. Een 
hallenkerk is een kerk met meerdere beuken, waarvan de zijbeuken ongeveer even 
hoog en soms ook even breed zijn als de middenbeuk.

Erfgoed in topconditie
N-VA Wevelgem is erg blij met de beslissing van de bevoegde minister. We hopen 
dat de eigenaar er snel en gretig gebruik van maakt om ook dat stukje erfgoed in 
goede conditie te houden. Dat is de beste manier om dure restauraties in de toe-
komst te vermijden.

Filip Daem,
fractievoorzitter 
N-VA Wevelgem
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Het hoofddoekendebat

Het schoolreglement van de gemeentelijke basisschool wordt jaarlijks ter goedkeuring voorgelegd aan de 
gemeenteraad. N-VA-gemeenteraadslid Heidi Craeynest drong al meermaals erop aan om in het schoolreglement een 
verbod op te nemen op het dragen van zichtbare religieuze of levensbeschouwelijke kenmerken zoals een hoofddoek. 
Dat kan op grond van het neutraliteitsbeginsel.

Grondwet toepassen
Heidi Craeynest vraagt daarmee om de 
wet correct toe te passen. De grondwet 
voorziet dat een overheid die onderwijs 
aanbiedt, dat neutraal inricht. De partij 
van de zetelende meerderheid in 
Wevelgem onderschreef mee het Vlaamse 
regeerakkoord uit 2019 dat stelt dat de 
neutraliteit van de dienstverlening voorop 
moet staan.

Hidjab op school
Maar de Wevelgemse meerderheid voelt 
zich daardoor niet aangesproken, laat 
staan gebonden. Wij stellen ondertussen 
vast dat niet enkel personeelsleden van 
de gemeentelijke basisschool, maar ook 

kinderen, ongestoord hun hidjab dragen. 
Voor de bevoegde schepen van Onderwijs 
is er geen vuiltje aan de lucht. Dat zou 
volgens hem voor niemand een probleem 
opleveren. En dus wordt dat toegelaten.

Belang van het kind
Wat ons betreft is er wel een probleem, 
en dat geldt ook voor de meeste van onze 
inwoners. Onze grootste bezorgdheid 
daarbij is het belang van het kind. Dat 
zou het voor een schepen van Onderwijs 
ook moeten zijn.

Neutraliteit onder druk
Een gemeentelijke basisschool moet een 
neutrale plek zijn waar kinderen als een 

leeg boek zelf hun pagina’s vullen met 
de kennis die hen aangereikt wordt. Als 
jongvolwassenen kunnen ze dan zelf 
waardevolle keuzes maken. Onze vrees 
is dan ook dat de neutraliteit van de ge-
meentelijke basisschool onder druk komt 
te staan door het dragen van religieuze 
tekenen. 

Alle religies gelijk voor de wet
Wij willen met dat standpunt zeker niet 
als islamofoob overkomen. Alle religies 
zijn gelijk voor de wet. Net daarom kan er 
geen uitzondering toegelaten worden.

N-VA Wevelgem hecht grote waarde aan het neutraliteitsprincipe en blijft 
daarom aandringen op de correcte toepassing ervan. Dat principe zorgt 
ervoor dat binnen het kader van het Europese Verdrag voor de Rechten 
van de Mensen, de toegenomen levensbeschouwelijke diversiteit leefbaar 
en de identitaire polarisatie beheersbaar blijft.”

Heidi Craeynest, gemeenteraadslid

wevelgem@n-va.be



Dan toch hoop voor Vanbutselesmolen ?

Mobiliteit op zijn Wevelgems?

Sedert 1975 maakt Vanbutselesmolen, op de hoek 
van de Gullegemstraat en de Vinkestraat te Wevel-
gem, deel uit van ons beschermd gemeentelijk erf-
goed. Maar, zoals al vaak vastgesteld en tot ergernis 
van al wie met ons lokaal erfgoed begaan is, blijken 
Wevelgems beleid en Wevelgems erfgoed niet altijd 
de beste combinatie. 

Gebrekkig onderhoud
“Tijd dus om de bevoegde schepen nog even wakker te 
schudden”, dacht N-VA-raadslid Hendrik Vanhaverbeke. Hij 
was terecht bezorgd omtrent de staat van onderhoud, of 
vooral het gebrek daaraan, van de Vanbustelesmolen. Het 
is een van de weinige landmarks die onze gemeente heeft. 

Veel werk op de plank
Op 2 mei 2018 zorgde Monumentenwacht voor een om-
slachtige lijst van dringend uit te voeren werken. Vanaf 
2021, dat is ruim drie jaar nadat monumentenwacht de 
alarmklok luidde, zou het bestuur beginnen nadenken 
over de toekomst van de stenen windmolen. Voorlopig 
leverde die denkoefening nog geen concrete resultaten op. 
De molen dreigt verder te verkommeren.

Op korte termijn starten
Op vraag van Hendrik Vanhaverbeke op de gemeenteraad 
van juli beloofde de bevoegde schepen alvast dat de molen 
op korte termijn dan toch onder handen genomen wordt. 
We leven dus in hoop voor dat uniek stuk Wevelgems 
erfgoed.

De invoering van zone 30 in Wevelgem zorgt voor de nodige beroering. Ten zuiden van de N8 is zone 30 met ingang 
vanaf 1 juli 2023 ingevoerd. Of dat een goede maatregel is, zal de toekomst moeten uitwijzen. De maatregel werd in 
elk geval ingevoerd om meer veiligheid in het verkeer te brengen, zeker voor onze zwakke weggebruikers.

Onduidelijkheid
De invoering over het volledige grondgebied van onze gemeente aan de zuidkant van de N8, 
biedt in elk geval het voordeel van de duidelijkheid voor iedereen. Jammer, en nog los van de 
maximaal toegelaten snelheid, bestaat die duidelijkheid niet overal op ons grondgebied.

Rijrichting bepaalt snelheid
In sommige straten, vooral waar er aansluiting is met naburige gemeenten, zijn voor dezelfde 
rijweg soms verschillende maximum snelheden van toepassing, afhankelijk van de richting die u 
volgt. Het kan niet zijn, vooral binnen éénzelfde politiezone, dat de gevolgde rijrichting bepaalt 
of u 50 kilometer per uur, dan wel 70 kilometer per uur aanhouden mag.

Veiligheid voorop
Het is tijd om met die verwarrende toestanden definitief komaf te maken en duidelijkheid te 
scheppen. Dat is in het belang van de weggebruikers en van de politie die binnen onze politie-
zone Grensleie instaat voor het toezicht op de veiligheid van al onze inwoners.   

“Daarbij die molen, die mooie molen”, neuriet Hendrik 
Vanhaverbeke zachtjes in afwachting van het resultaat. 
“Of om het beleid deze keer wakker te houden.”    

www.n-va.be/wevelgem



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


